



البوتاس العربية
Arab Potash

الرقم VPE 041/18
التاريخ 17.9.2018

M/S Jordan Securities Commission
Disclosure Department
P.O.Box 8802
Amman 11121 – Jordan

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين
دائرة الإفصاح
ص.ب 8802
عمان 11121 – الأردن

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ...

Subject: Disclosure

الموضوع:- إفصاح

This has reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards. Kindly be informed that a new contract has been concluded between APC and IPL for supplying of Potash (MOP) from Jordan to India for the period from September 2018 to June 2019. The contract includes supplying of the Indian company with 300,000 tons of Potash with an option of additional 30,000 tons for IPL. The sale price in the new contract contains an increase of USD 50 per tonnage against the last contract signed between the two companies.

إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نرجو إعلامكم بأنه قد تم عقد اتفاق جديد بين شركة البوتاس العربية والسادة شركة البوتاس الهندية المحدودة (أي بي إل) بتزويدهم مادة البوتاس من الأردن إلى الهند للفترة الممتدة من شهر أيلول 2018 إلى شهر حزيران 2019، ويشمل العقد تزويد الشركة الهندية بكمية (300,000) طن من البوتاس مع إعطاء الخيار للشركة الهندية لزيادة هذه الكمية بمقدار (30,000) طن إضافية. ويشمل سعر البيع في العقد الجديد زيادة مقدارها (50) دولار أمريكي للطن الواحد عن آخر عقد موقع بين الشركتين.

"وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير..."

With respect.

Mohammad A. Al Razem CPA, CFA
VP Finance and Support Services (CFO)

محمد عبدالرحمن الرازم
نائب الرئيس التنفيذي للمالية والخدمات المساندة

Cc: H.E. CEO Amman Stock Exchange
Cc: H.E. CEO Jordan Securities Depository Center
Cc: Secretary of the Board of Directors
Cc: Finance Dept. – Shareholders Section

لسخة/ عطفة المدير التنفيذي لهيئة عمان الاكرم
لسخة/ عطفة المدير التنفيذي لمركز ايداع الاوراق المالية الاكرم
لسخة/ امين سر مجلس الادارة الاكرم
لسخة/ الدائرة للمالية - قسم المساهمين

دائرة الإفصاح
الدائرة الإدارية والمالية
الديريسون
١٧ أيلول ٢٠١٨
الرقم التسلسلي: ٤٤٤٠
رقم المستند: ٤٤٤٧
الجهة المختصة: الإدارة العامة

Tel +962 6 520 0520
Fax +962 6 520 0080
P.O.Box 1470 Amman 11118 Jordan
E-mail info@arabpotash.com
www.arabpotash.com